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НАШАТА РАБОТА ПРЕЗ 2023 Г.  
 

През 2023 г. продължихме с вече традиционните за училищното настоятелство 

дейности в подкрепа на Ученическия съвет, редовна комуникация с училищното 

ръководство и с родителската общност, застъпническа дейност пред Столична община 

за така необходимия ремонт на училищната сграда, както и иницииране и съдействие 

за провеждането на разнообразни събития и участие в живота на училището.  

 

Работа на Съвета на настоятелите:  

❖ Текущи и редовни дискусии в онлайн 

формат по актуални теми и присъствени 

срещи;  

❖ Редовна комуникация към родителската 

общност чрез представителите на 

отделните класове на начален, 

прогимназиален и гимназиален етап; 

❖ Редовна комуникация с Ученическия съвет; 

❖ Работа по подготовка на годишен отчет и 

годишен финансов отчет – ГФО е готов към 

март 2023 г., а отчетът – към май 2023 г.  

 
16.10.2023 г. – обновеният състав на 

Съвета на настоятелите след 
Общото събрание през септември 2023 г. 

 

Общо събрание на 28.09.2023 г.: 

Освобождаване на двама членове от досегашния състав на Съвета на 

настоятелите и благодарност за свършената работа към Катя Великова и Радостина 

Иванова. Приемане на двама нови членове в Съвета на настоятелите – Ангел Сентов и 

Боряна Иванова.  

Актуален състав на Съвета на настоятелите след Общото събрание: 

• Ангел Сентов, представител на 4в клас 

• Борислава Христова, възпитаник на училището 

• Боряна Иванова, представител на 9г клас 

• Деница Шилигарска, представител на 3б клас, (3а) 

• Диляна Гюрова, възпитаник на училището – председател  

• Любомир Момчилов, представител на 5б клас, (3б) 

• Христо Христов, възпитаник на училището 
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На проведеното през септември 2023 г. заседание на Общото събрание на 

училищното настоятелство бяха обсъдени следните теми и бяха формулирани следните 

решения и насоки:  

 

Бюджет и основни дейности – продължава финансирането на следните основни 

направления: 

o Хигиенни материали за ученическите тоалетни 

o Финансиране на ученически проекти и насърчаване на учениците да предлагат 

такива 

o Активизиране на т.нар. алумни група (бивши възпитаници на училището) с фокус 

върху целевото събиране на средства за обезпечаване квартирата на учителя по 

френски (цели се събирането на сума в размер на 10 000 лв.) 

o Съвместна работа с Ученическия съвет и учителите: 

- Финансиране на училищна телевизия 

- Мотивация на учителите – обучения, посещение на събития и др. 

 

Предложения от членовете на настоятелството за следните дейности: 

o Базари – изнесен щанд (с участие на родители) и формулиране на кауза за 

оползотворяване на събраните средства; 

o Кариерно ориентиране; 

o Екологично образование – разделно събиране на отпадъци; обучения на 

персонала и учениците; 

o Осъвременяване на базата – сграда и дворни пространства; 

o Столова – подкрепа за контрол, почистване и подобряване на качеството на 

услугата; 

o Домофонна система за двете занимални; 

 

Съветът на настоятелите ще продължи да работи за: 

o Подготовка и провеждане на комуникационна кампания сред родителската 

общност и сред възпитаниците на училището (алумни); 

o Дарителска кампания, активизиране представители на класовете и алумни; 

o Продължаване застъпническа дейност за необходимия ремонт на училищната 

сграда. 
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ОСЪЩЕСТВЕНИ ДЕЙНОСТИ        
 

Обучение за представители на Ученическия съвет  
 

В общо четири модула през февруари 2023 г. бе проведено обучение за 

представители на ученическата общност от гимназиален етап, посветено на темата за 

ученическото самоуправление на база на един европейски наръчник по темата. С 

учениците работиха Джафер Саачъ, професионален обучител и младежки работник, 

подкрепян от Диляна Гюрова, председател на училищното настоятелство.  

Обучението завърши с изнесено заключително събитие с присъствие на 

представители на училищното ръководство, родители, гости от финансиращата 

организация Pro European Network* и от НМФ. 

  

Последваха и няколко съвместни срещи в рамките на редовните сбирки на 

Ученическия съвет, по време на които продължихме работа по формулирането и 

приоритизирането на идеи и изготвянето на годишен план за дейностите.  

    

 

* Финансирането бе спечелено като личен проект на Диляна и Джафер и не е отразено в 
отчетите на училищното настоятелство.  
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Обратна връзка от някои от участниците 

Акция за облагородяване двора на училището 

Една от първите инициативи на Ученическия съвет, която подкрепихме, бе 

обявената за 13.05.2023 г. акция по облагородяване и почистване на училищния двор. 

От училищното настоятелство разпространихме поканата сред родителската общност и 

осигурихме финансиране за необходимите материали.  

   

   

 

„Лично за мен това обучение беше наистина поучително, забавно и най-вече ми показа, че УС 
не е просто една от организациите в училище, тя е много важна роля за подобряване на 35СЕУ 
и там трябва да са наистина мотивирани и искащи промяната хора“ 
 
„Наистина обучението беше мотивиращо, заради него бих ходила на повече такива събития и 
бих помагала за развитието на УС в 35 СЕУ.“ 
 
„Обучението наистина ми бе от голяма полза, защото ми помогна да видя как мога да помагам 
на училището си да се развива, а също така да разбера аз някъде да се подобрявам.“ 
 
„Обучението беше наистина доста занимателно и най-вече доста мотивиращо. Винаги след 
"часа" се чувствах мотивиран и мога да кажа че много други споделят моето мнение.“ 
 
„Благодаря за възможността да се запозная с най-голямата младежка организация в 
България. По този начин добихме представа как да бъдем чувани и как да развиваме нашите 
идеи. Практическата работа по изготвянето на проект , който да представим пред работната 
група, ни показа, че се изисква сериозно обмисляне на целите, техния принос , начин на 
изпълнение, както и адекватен бюджет. Ще се радвам да участвам и в други подобни 
обучения, подготвящи ни за активни училищни инициативи.“ 
 
„Много съм благодарен, че имах възможността да участвам в такъв страхотен проект като 
този. Дълбоко съм убеден, че такива проекти  правят ни не само по-добри бъдещи граждани 
на България, но и на ЕС.“ 
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Проверка на училищния стол 

През месец май с помощта на представителите на родителите от начален етап 

събрахме обратна връзка относно училищния стол и инициирахме среща и проверка на 

място, която се осъществи на 26.05.2023 г.  

В нея участваха двама членове на Съвета на настоятелите (Диляна Гюрова и 

Любомир Момчилов) заедно с фирмата, осигуряваща храненето, представители на 

отдел „Образование“ към район Лозенец и на училищното ръководство. Подробна 

информация от проверката (вкл. зададените от родителите и от зам.-кмета на района 

въпроси и получените отговори), проведените разговори и съвместно обсъдените 

решения бе споделена в родителските групи във Вайбър.  

  

След срещата бе изработен шаблон за чек-лист, с който подобни проверки могат 

да се провеждат редовно. 

 

Подобряване на средата 

През лятото финансирахме подмяната на щорите в още 4 класни стаи. 

 

Настаняване на гостуващия учител по френски език 

През август и септември с активното участие на родителската общност 

съдействахме в процеса на търсене на квартира за гостуващия учител по френски език, 

който ще работи с учениците от гимназиален етап през учебната година 2023/2024.  
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Дарителска кампания на училищното настоятелство 

През ноември и декември проведохме кампания за набиране на дарения за 

обезпечаване на текущите дейности на училищното настоятелство. Благодарение на 

активното участие на представителите на родителите по класове в този период 

събрахме над 3000 лв. постъпления в касата и на 2700 лв. по банков път след 

родителските срещи в началото на декември, а част от събраните средства 

продължаваме да получаваме и през 2024 г. 

   

 

Дарителска кампания за отбора по баскетбол за девойки 

Също в края на годината стана ясно, че 

училищният баскетболен отбор за девойки, който 

през лятото стана републикански шампион на 

ученическите игри в Сливен се класира за участие в 

Световните ученически игри (ISF World Schools 

Championships) в Макао, Китай през юни 2024 г.  

 

През ноември и декември двама от членовете на Съвета на настоятелите се 

включиха в подготовката на нова дарителска кампания, която да помогне на 

шампионките да се включат в това престижно международно състезание. 

Работата под надслов „Да изживееш мечтата си“ продължава с още по-голяма 

интензивност в началото на 2024 г., следете публикациите ни за актуална информация!  
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ЗАСТЪПНИЧЕСКА КАМПАНИЯ ЗА РЕМОНТ 

НА УЧИЛИЩНАТА СГРАДА 
През 2023 г. съвместно с училищното ръководство продължихме с 

усилията да привлечем подкрепа от страна на Столична община за 

осигуряване на средства за така необходимия ремонт на училището.  

• На 05.04.2023 г. проведохме среща със зам.-кмета по образование към Столична 

община Мирослав Боршош, на която той очерта възможен вариант за осигуряване 

на средства за изготвяне на нов проект; 

• На 02.05.2023 г. организирахме широка дискусия с представители на СО Район 

Лозенец и на експерти (архитекти и инженери) от родителската и местната общност, 

както и обход на сградата, в резултат на които формулирахме съвместно 

приоритетните нужди, които следва да бъдат включени в новия проект: 

- Фасада, дограма, покрив (въвеждане на мерки за енергийна ефективност); 

- Допълнителни проекти за: инсталации, всички тоалетни, актова зала;  

- Специални проекти за: фотоволтаици, външен асансьор. 

  

• На 11.05.2023 г. среща с директорите на дирекциите „Образование“ и „Обществено 

строителство“ към Столична община; 

• 31.05.2023 г. писмо до зам.-кмета Боршош с искане да възложи проектирането; 

• През август бе извършено обследване за енергийна ефективност на сградата; 

• 29.08.2023 г. още едно писмо до зам.-кмета Боршош със същото искане; 

• През декември 2023 г. кметът на Район Лозенец пое ангажимент да възложи 

изготвянето на проект, когато бъдат осигурени средства за това.  

Работа и срещите ни по тази тема продължават и през 2024 г.  
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ДРУГИ ДЕЙНОСТИ НА НАСТОЯТЕЛСТВОТО 
 

2023 г. беше богата и на други дейности, осъществени по инициатива и със 

съдействието на активни членове на училищното настоятелство и Съвета на 

настоятелите.   

20.04.2023 г. - Бяха изнесени две 

лекции пред 8-ми и 9-ти клас във 

връзка със социалната кампания на 

Лев Инс “Пази детето в интернет”.  

Учениците се запознаха с 

опасностите в интернет, както и с 

полезни и практически приложими 

съвети за защита в дигиталното 

пространство.  

 

 

През месец октомври 35. СЕУ отвори врати за изложба, 

която се показа за първи път пред широката публика. 

По случай 190 години от рождението и 145 години от 

кончината на Добри Войников ученици и учители се 

запознаха с фотодокументалната изложба "Да 

запалиш светлина”, предоставена любезно от 

Регионален исторически музей Шумен и Къща музей 

"Добри Войников". С това се положиха основите на 

ползотворни контакти с двете културни институции, на 

които ще се радваме и занапред. 

 

 

26.10.23 г. – В навечерието на Деня на 

народните будители срещата с доц.    д-р 

Георги Бърдаров за учениците от 9-ти 

клас беше един вълнуващ час по 

родолюбие. Открит урок за съвременните 

будители, за благодатното време, в което 

живеем, на фона на световните 

конфликти и катаклизми, за младите 

хора, които са най-големият капитал на 

България. 

 

 

https://www.facebook.com/groups/1888545438255587/user/100000757413222/?__cft__%5b0%5d=AZUCFGQsg7o8dPqECAREa6voWxBNrg1z3Ii6nu5qlRaR79b3O3EDw46yXgc3hqrV1Uqn8a3gOSSs1Z8-VdYb69IjFNNHLSWn2VUI1AMhKqQ_8M-8Wz7iU3VD_83fOV3PmlJVmSTaTrgSdMZAzbGA8Js1DvPditPJnOUe9S-KYNzH0wuIOzfHbUU9w7pr1ZgDQNg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/1888545438255587/user/100064429642886/?__cft__%5b0%5d=AZUCFGQsg7o8dPqECAREa6voWxBNrg1z3Ii6nu5qlRaR79b3O3EDw46yXgc3hqrV1Uqn8a3gOSSs1Z8-VdYb69IjFNNHLSWn2VUI1AMhKqQ_8M-8Wz7iU3VD_83fOV3PmlJVmSTaTrgSdMZAzbGA8Js1DvPditPJnOUe9S-KYNzH0wuIOzfHbUU9w7pr1ZgDQNg&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/groups/1888545438255587/user/100064429642886/?__cft__%5b0%5d=AZUCFGQsg7o8dPqECAREa6voWxBNrg1z3Ii6nu5qlRaR79b3O3EDw46yXgc3hqrV1Uqn8a3gOSSs1Z8-VdYb69IjFNNHLSWn2VUI1AMhKqQ_8M-8Wz7iU3VD_83fOV3PmlJVmSTaTrgSdMZAzbGA8Js1DvPditPJnOUe9S-KYNzH0wuIOzfHbUU9w7pr1ZgDQNg&__tn__=-%5dK-R
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26.10.23 г. – Като акцент на срещата с доц. д-р 
Георги Бърдаров беше награждаването на 
Габриела Манчева, Ралица Спасова и Цветина 
Бонева, ръководени от немския учител госпожа 
Радка Милорадева, които прославиха 
училището ни в международния проект 
"Seitenweise". Момичетата взеха първо място за 
своята креативна задача по книгата 
"Dazwischen wir" на Julya Rabinowich. Те лично 
бяха наградени от писателя Георги Бърдаров и 
получиха с автограф книгата му "Absolvo te". 
Училищното настоятелство закупи 5 книги за 
награди, като единият екземпляр с автограф от 
автора е дарен на училищната библиотека. 

9.-11.11.2023 г. – 7 наградени ученици за 
високи спортни постижения в леката 
атлетикa и езиковото обучение взеха 
участие в тържественото факелно шествие, 
проведено в град Шумен на 10.11.23 г. Със 
190 запалени факли, ученици и граждани на 
град Шумен отпразнуваха рождението на 
бележития си съгражданин Добри Войников. 
По идея и с помощта на Училищното 
настоятелство бяха поети разходите по 
транспорта, изхранването и нощувките на 
учениците и придружаващите ги учители. 

 

 

Във връзка с тържествените чествания на патронния 
празник на училището със средства на Училищното 
настоятелство, дарени от 9 г клас, бе отпечатан 
информационен банер “10 значими факта за Добри 
Войников”, чрез който учениците по достъпен начин 
запомнят любопитни моменти от живота на своя патрон.  

 

16.11.2023 г. - Поради големия интерес, 
актовата зала отвори врати за поредна 
среща с доц. д-р Георги Бърдаров. Този път 
участници в оживена дискусия бяха ученици 
от 10-ти клас и ученици, изучаващи профил 
“География” от 11-ти и 12-ти клас. Георги 
Бърдаров наблегна на взаимовръзката 
между климатичните промени и 
конфликтите, породени от тях и глобалните 
проблеми, свързани с новите урбанистични 
реалности. Училищното настоятелство 
планира подобни срещи и за останалите 
изучавани профили през настоящата 
календарна година.  
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ФИНАНСОВА ИНФОРМАЦИЯ 
 

2023 година започна с налични средства в размер на 24 152,70 лв. общо като касова 
наличност и по банковата сметка и приключи с налична сума от 19 809,18 лв. общо като 
касова наличност и по банковата сметка на училищното настоятелство.  

 
ПОСТЪПЛЕНИЯ И РАЗХОДИ НА НАСТОЯТЕЛСТВОТО ПРЕЗ 2023 г.: 

 

Получена финансова подкрепа: 
1. Дарения от родители, получени в брой (вкл. от базари) 8508,33 лв. 

2. Дарения от родители, получени по банков път   5420,00 лв. 

3. Дарения от алумни, получени по банков път   600,00 лв. 
4. Целеви дарения за подкрепа на баскетболния отбор 2950,00 лв. 

Общо постъпления: 17 478,33 лв. 
 

Осигурена финансова подкрепа: 

1. Наем на гостуващия учител по френски език 4899,75 лв. 
2. Подобряване на среда – подмяна на щори, бои и материали 4433,03 лв. 

3. Консумативи – тоалетна хартия, филтър за вода 3978,84 лв. 

4. 
Подкрепа за френскоезична театрална трупа Les 
Strapontins (вкл. хонорари режисьор и сценограф) 

3082,18 лв. 

5. Награди за отличени ученици, вкл. пътуване до Шумен 2098,20 лв. 
6. Дарение към нуждаещо се семейство 2000,00 лв. 

Други разходи: 

7. Банкови такси  240,14 лв. 
8. Счетоводно обслужване 240,00 лв. 

9. Административни разходи и такси, вкл. поддръжка сайт 205,36 лв. 

Общо разходи: 21 177,50 лв. 

 
 
Благодарим сърдечно на всички дарители за доверието и подкрепата, както и на 

всички доброволци за участието!   

София, 26.02.2024 г.                      Изготвил:     
 

                                                                               Диляна Гюрова 
                                                                               Председател на Съвета на настоятелите 
 


